

Data on new Light Duty Vehicle global registrations

CALL FOR TENDERS 3102

SUMMARY:

The OECD is launching a new Call for tenders on behalf of the IEA towards engaging one or several data provider(s) to deliver services through one-year contract(s) renewable up to four years to support the IEA's publications, including the Global Electric Vehicle Outlook, the World Energy Outlook, the Energy Technology perspectives flagship reports, publicly available on the IEA's website.

LOT 1: AGGREGATED MSRP DATA

LOT 2: MODEL LEVEL DATA

LOT 3: MODEL LEVEL DATA WITH FUEL ECONOMY VALUE

The IEA intends to purchase the Dataset corresponding to Lot 1 in early 2025, but may also consider purchasing Datasets corresponding to Lot 2 and/or Lot 3 if the offer for such Datasets is within the IEA's budget. The IEA intends to enter into a framework contract with the selected supplier/s to order one or more of the Datasets outlined across Lot 1, Lot 2, and/or Lot 3, as needed by the IEA during the period 2025-2029.

Tenderers can submit an offer for one or multiple lots. Providing an offers for several Lots shall demonstrate the added value of their proposals, and any relevant discounts for offers across several Lots.

The deadline for submission of offers is Friday 22nd, **Novembre 2024, 6:00PM** (Paris time).

The OECD will use its procurement platform "Prospeum" (<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.



Données sur les immatriculations mondiales des nouveaux véhicules légers

APPEL D'OFFRES 3102

RESUME:

L'OCDE lance un nouvel appel d'offres pour le compte de l'AIE en vue d'engager un ou plusieurs fournisseurs de données pour fournir des services dans le cadre de contrats d'une durée d'un an renouvelable jusqu'à quatre ans, afin de soutenir les publications de l'AIE, notamment le Global Electric Vehicle Outlook, le World Energy Outlook et les rapports phares Energy Technology Perspectives, accessibles au public sur le site web de l'AIE.

LOT 1 : DONNÉES MSRP AGRÉGÉES

LOT 2 : DONNÉES AU NIVEAU DU MODÈLE

LOT 3 : DONNÉES AU NIVEAU DU MODÈLE AVEC VALEUR DE L'ÉCONOMIE DE CARBURANT

L'AIE a l'intention d'acheter l'ensemble de données correspondant au lot 1 au début de 2025, mais peut également envisager d'acheter des ensembles de données correspondant au lot 2 et/ou au lot 3 si l'offre pour ces ensembles de données est dans les limites du budget de l'AIE. L'AIE a l'intention de conclure un contrat-cadre avec le(s) fournisseur(s) sélectionné(s) pour commander un ou plusieurs ensembles de données décrits dans le lot 1, le lot 2 et/ou le lot 3, selon les besoins de l'AIE au cours de la période 2025-2029.

Les soumissionnaires peuvent présenter une offre pour un ou plusieurs lots. Les offres portant sur plusieurs lots doivent démontrer la valeur ajoutée de leurs propositions.

La date limite de remise des offres est fixée au **Vendredi 22 Novembre 2024 à 18h00** (heure de Paris).

L'Organisation utilisera sa plateforme électronique ([Prospeum](https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd) <https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

